
Datum vraag Actielijst Vraag Wie pakt het op? Antwoord Afgerond op
1 nov 2021 Voetpad Standdaarbuiten en 

update Fiets- en 
wandelpaden plan Moerdijk

Vraag is om een tijdsplanning te 
krijgen vanuit de gemeente

Gemeente Personeelstekort in het domein verkeer, komt er 
aan maar duurt nog even

Wordt vanaf het 
open seizoen 
opgepakt

13 okt 2022 Uitleg woningbouw 
gemeente

Wanneer is de uitleg video klaar? Gemeente Die komt er aan, datum nog onbekend, 66 
woningen Markweg in principe akkoord

13 okt 2022 Hondenloslaat plaat 
Standdaarbuiten

Zijn hier voorstellen uitgekomen? Gemeente Nog bezig met raadsvoorstel, de locatie wordt nog 
bekend gemaakt, locatie bekend, helft van terrein 
Wieken

13 okt 2022 Ijsbaan Hoe kunnen we dit sneller gaan 
regelen?

Hans Kleijn De Ijsbaan. In de zomer te nat om te voetballen in 
de winter gras te hoog voor ijs. Nu is vanuit Hans 
Klijn de boodschap dat de bak niet goed is en dit 
eigenlijk aanpassing nodig heeft. Hans heeft ook 
de vraag nog gesteld waarom voor de 
polderchalange wél door de brandweer water 
getapt kan worden en voor de Ijsbaan niet.
Antw. Er is nog geen helder en duidelijk antwoord 
hierop vanuit de gemeentelijke organisatie.

Vervolg. Gebiedscoördinator gaat hier verder 
achteraan.

13 okt 2022 Vegen van de straten moet 
beter gecommuniceerd 
worden 

Heeft iemand dit al opgepakt? Gemeente Dhr Schrijver is niet meer werkzaam bij Krinkels. 
Nieuw contactpersoon is Sandra Bloem. Zij is 
verantwoordelijk voor de communicatie. De 
borden staan normaliter aan het begin van de 
kern/wijk.

Vervolg. We zullen Krinkels vragen volgende tafel 
aan te schuiven. De keet zal volgend jaar ook 
weer in de verschillende kernen staan waar men 
kan binnenlopen voor informatie. Deze planning 
zullen we delen op www.gebiedsplannen.nl

13 okt 2022 Afspraak was om in de 
Molenstraat een vlinder- en 
bijenstruik te plaatsen

Heeft iemand dit al opgepakt? Gemeente Hier moet Hans van Merrienboer mee aan de slag

13 okt 2022 Brief van verkeersgroep Zijn hier ondertussen alle vragen van 
beantwoord?

Verkeersgroep en 
gemeente

Ja, en er komt weer een overleg

6 feb 2023 Bloembakken Wat is er dan wel mogelijk? Gemeente en tafel Bloembakken mogen niet zwaarder dan 30 kg zijn maart 2023



6 feb 2023  jeugd ontmoetingsplaats Wat is hierin mogelijk? ? pilot loopt sinds 
5 september 
2023

11 sept 2023 Verlichting Markweg Werkt niet gemeente De bestaande verlichting is heel erg oud. In 2002 
heeft de gemeente dit overgenomen van de 
Provincie. Er zijn op dit moment storingen en 
gebreken waarvoor het lastig is dit snel op te 
lossen. Materiaal is niet of nauwelijks verkrijgbaar. 
Vervanging van de verlichting staat op de 
planning maar is niet op korte termijn haalbaar 
ivm met de planning van Enexis.

De verlichting op de parallelweg doet het gelukkig 
wel. Op de vrachtwagenparkeerplaats en de oude 
provinciale weg werkt de verlichting nu niet. De 
mensen van openbare verlichting van de 
gemeente streven ernaar de verlichting op de 
vrachtwagenparkeerplaats zsm aan te krijgen 
danwel tijdelijk masten te plaatsen. Volgend jaar is 
het streven alle verlichting te vernieuwen.

11 sept 2023 Oude borden rotonde Waarom nog oude borden gemeente de bebording voldoet nog prima aan de normen. 
Het zou erg zonde zijn borden die nog goed zijn 
niet te hergebruiken. Als de bebording niet meer 
voldoet zullen we die pas vernieuwen.

20-11-2023

11 sept 2023 Boa's en parkeren Dit gaat vooral mis bij de visboer gemeente Het team met Boa’s heeft een 
capaciteitsprobleem. Het is moeilijk om aan extra 
Boa’s te komen. Boa van de gemeente geeft 
echter aan dat de Visboer zijn directe nummer 
heeft en dat ze de komende tijd dit onder de 
aandacht hebben.

20-11-2023

11 sept 2023 Tunnel Markweg Deze is erg vies en verstopt gemeente Deze zullen wij extra onder de aandacht brengen 
bij onze aannemer.
Vervolg. Laat het de gebiedscoordinator weten 
wanneer er geen onderhoud wordt gepleegd.

20-11-2023

11 sept 2023 Bouwstraat Vlinderbuurt Bouwstraat Vlinderbuurt geeft veel 
stof. Is hier tijdelijk iets op te 
verzinnen?

gemeente We hebben natgehouden in de periode dat er 
verkeer extra overheen moest. Hij is nu weer 
dicht.

Vervolg. Volgend jaar gaan de gemeente de 
definitieve langzaam verkeersroute hiervan maken 
met asfalt.

20-11-2023



11 sept 2023 Van Glymestraat 
vernieuwing

Wanneer gaat dit gebeuren? gemeente De planning van Glymesstraat is onzeker 
vanwege capaciteitsproblemen binnen het cluster 
projectleiders. Op dit moment is nog niet aan te 
geven wanneer deze gaat starten. Wellicht kan 
Gijs van der Made hier meer informatie over 
geven de volgende vergadering.


